
NOTAT 
 
Til 
Rådmenn i TBRTs eierkommuner 
 
Fra 
TBRT IKS 
 
REFERAT FRA ÅRLIG MØTE MELLOM RÅDMENN I EIERKOMMUNER OG 
TBRT IKS 

Møtet ble gjennomført på Sluppen brannstasjon i Trondheim 3.6.2019 kl. 10.00-12.00 
 
Deltakere 
 
Olaf Løberg  Trondheim kommune 
Randi Rasmussen Malvik kommune 
Richard Sandnes Oppdal kommune 
Frank Grønås  Trondheim kommune 
Hanne Hagen Solem Trondheim kommune 
 
Torbjørn Mæhlumsveen, Anna-Karin Hermansen, Morten Gulliksen, Pål Moxnes, Ola 
Kviteng og Knut Hellandsjø fra TBRT. 
 
 

 SAKER 
1 Ramme 2020 

Brann- og redningssjefen orienterte kort om selskapets innmeldte behov for driftsramme for 
2020. Frank Grønås redegjorde – på vegne av eierkommunene – for eierkommunenes syn på 
dette. Eierkommunenes syn fremgår av dokumentet «Budsjett brann 2020 Notat til 
Rådmannsmøtet 2019.pdf» 
 
Utover dette ble følgende momenter kommentert: 
 
Pkt. 2.3.2. c, d og e Diverse lederopplæring. 
Richard Sandnes: TBRT bør undersøke muligheten for å finansiere lederopplæringen (pkt. 2.3.2. c, 
d og e) gjennom OU-midler fra KS 
 
Pkt. 2.3.2. f Reduksjon i antall unødige alarmer. 
Olaf Løberg: Trondheim kommune erkjenner at inntektsbortfall som følge av færre falske alarmer 
er et relevant punkt å drøfte, men at budsjettet ikke endres før en ser en reell nedgang i antall 
falske alarmer. 
 
Pkt. 2.3.2.g Kompensasjon for 0,6 ÅV i Sivilforsvaret 
Olaf Løberg: En må finne en løsning på dette. En mulighet kan være å møtes på halvveien, der 
TBRT og eierkommunene deler på reduksjonen i driftsramme. 
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2 Handlingsregel for investeringer 
Frank Grønås orienterte kort om arbeidsgruppens dokument. Enighet om at arbeidsgruppens 
forslag oversendes styret og deretter representantskapet for vedtak. 
 

3 Brannstasjoner – Kort status 
Det ble orientert kort om ulike prosjekter fra Randi Rasmussen, Richard Sandnes og Pål Moxnes. 
 
Olaf Løberg: Presiserte viktigheten av et profesjonelt forhold mellom eierkommunene som utleier 
og TBRT som leietaker, og at dette forholdet reguleres i ensartede og standard leiekontrakter.  
TBRT og utleierkommunene vil ivareta egeninteressene i denne saken, det er derfor viktig at 
styret og representantskapet ivaretar interessene for de andre kommunene. 
 
Randi Rasmussen: Viktig med lik politikk og like standarder overalt over hva som skal inngå i en 
leieavtale. 
 
Richard Sandnes: Orienterte om at Oppdal brannstasjon med stor sannsynlighet vil bygges i 
Klokkesvingen. Kommnestyret behandler saken 20.06, og bygget har en kostnadsramme på 47,5 
millioner kroner. Oppdal kommune fremmer saken for behandling i representantskapet i 
desember 2019. 
 
 

4 Øvingshus på Sandmoen 
Ola Kviteng orienterte om prosjektet. 
 
Olaf Løberg: TBRT må undersøke muligheten for utleie av anlegget til nabobrannvesen. 

5 Diverse informasjon 
Brann- og redningssjefen orienterte kort om punktene.  
 
Varmesøkende kamera Møllenberg 
Brann- og redningssjefen orienterte kort om punktet. Anna - Karin Hermansen: Kameraene bør 
tilhøre Trondheim kommune. 
 
Olaf Løberg: TBRT bør ta en prat med forsikringsbransjen f. eks Gjensidige som finansierte 
størsteparten av dette når kameraene ble satt opp. 

 
Revisjon av eierbrøk iht. selskapsavtalen 
Brann- og redningssjefen orienterte kort om punktet.  
 
Frank Grønås: Trondheim kommune sørger for at dette punktet blir hensyntatt når forslag til ny 
selskapsavtale fremmes for vedtak i eierkommunene i 2020. 
 
 
 
Risikodager planlegges i 2020 
Brann- og redningssjefen orienterte kort om punktet. 
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Brann- og redningssjef: TBRT inviterer seg selv til risikodager i den enkelte kommune i 2020. 
 
Feiing av fritidsboliger 
Morten Gulliksen orienterte kort om planene for feiing og tilsyn i fritidsboliger. 
 
Olaf Løberg: Folk benytter fritidsboligen i helger og høytider. TBRT har primært arbeidstid 
mandag til fredag. TBRT bør vurdere om det finnes muligheter for å effektivisere feiing og tilsyn, 
f.eks ved at eiere av fritidsboliger kan levere inn nøkler slik at tjenesten kan gjennomføres 
innenfor for ordinær arbeidstid. 
 
 

6 Eventuelt  
Richard Sandnes: Oppdal kommune ønsker en oppsummering av resultatet av forebyggende 
avdelings tilsyn i private bygg pr år. Rapporten kan godt begrenses til ¼ side. 
 

 
Med hilsen 
Torbjørn Mæhlumsveen 
Brann- og redningssjef TBRT IKS 
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